
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer Atman, 

 

U hebt het college op 30 oktober 2024 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over Oss 

en de Afvalmagie: Waar zijn al die Dumpingen Heengegaan? In deze brief beantwoord ik uw 

vragen puntsgewijs.  

 

1. Hoeveel kosten maakt de gemeente Oss jaarlijks voor het opruimen van 

gedumpt afval, en hoe hebben deze kosten zich de afgelopen jaren ontwikkeld?   
  

 Dit is een bedrag van meer dan € 250.000.-. Deze kosten zijn stabiel sinds januari 
2023. 

 

2. Welke verklaringen ziet het college voor de afname in het aantal 

geregistreerde afvaldumpingen? In welke mate weerspiegelt deze afname volgens 
het college een daadwerkelijke daling in het aantal dumpingen?   

  
Er is een kleine afname in de meldingen afvaldumpingen zichtbaar in de jaren 2022-2023-
2024. Het is mogelijk dat dit veroorzaakt wordt door de invoering van de bestuurlijke boete 
per november 2023. Verder laten we sinds 2023 een extra wagen rijden die vóór de 

ondergrondse containerwagen uit rijdt. Deze haalt de illegale stortingen en bijplaatsingen bij 
ondergrondse weg voordat deze geleegd worden. Deze stortingen en bijzettingen worden dus 
niet meer gemeld. 

  
3. Hoe heeft het besluit om de BuitenBeter-app niet langer te ondersteunen, 

volgens het college, invloed gehad op de bereidheid van inwoners om dumpingen 
en zwerfafval te melden? Welke overwegingen heeft het college over het effect 
van deze beslissing op de meldingsbereidheid?   

  

De Buiten Beter app is sinds februari 2024 geblokt, na een overgangstermijn van ongeveer 
een maand. In 2024 zijn er in het algemeen minder meldingen binnengekomen dan 
bijvoorbeeld in 2022. Een directe oorzaak is lastig te herleiden. Het is mogelijk dat dit relatie 

heeft met het wisselen van het meldingssysteem. In onze ogen heeft de inwoner nog 
voldoende bereidheid om afvaldumping te melden.    
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4. Welke inzichten kan het college delen over de verhouding van het aantal 

meldingen over zwerfafval ten opzichte van het totale aantal meldingen over de 
openbare ruimte? Wat zeggen deze gegevens volgens het college over de aard en 
de frequentie van de meldingen?   

  
                         Totaal           afvaldumping/illegale stortingen/zwerfafval  

2020                16.848            4954 

2021  geen accurate cijfers beschikbaar 

2022               19.750            7559 

2023  18.312  7070 (2023 april t/m dec + doorgerekend voor jan/mrt) 

2024   17.501  5995 (2024 jan t/m oktober + doorgerekend naar nov/dec) 
 

Als we 2022 vergelijken met 2024 (doorgerekend naar heel 2024) dan zien we: 

- een afname van het totaal aantal meldingen.  

- Een afname van het aantal meldingen afvaldumping 

 

5. Welke ontwikkelingen ziet het college in de verschillende soorten meldingen 
binnen de openbare ruimte sinds het stopzetten van de BuitenBeter-app? In 
hoeverre beschouwt het college de huidige meldingsstructuur als passend bij de 
behoefte van onze inwoners?   

  
Er zijn geen grote verschillen in de verschillende soorten meldingen. Ons beeld is dat de 

huidige meldingsstructuur voldoende uitgebreid is en voorziet in de behoefte van de melder/ 
burger.   

 

6. Is de wethouder bereid om ambtenaren te vragen meldingen over de openbare 
ruimte die - al dan niet via BuitenBeter- via e-mail binnenkomen op dezelfde 
manier handmatig te verwerken als meldingen die telefonisch via 140412 of via de 
website ‘’melding openbare ruimte’’ worden gedaan?   

  
Meldingen via Buiten Beter krijgen wij niet meer binnen omdat deze mogelijkheid geblokt is. 
Hier is voor gekozen omdat het businessmodel van Buiten Beter gedeeltelijk drijft op de 
verkoop van NAW gegevens van de melders. De gemeente Oss wenst hier geen medewerking 
aan te geven. 
Meldingen die via de mail en telefonisch binnenkomen worden door het Klant Contact Centrum 
in het huidige meldsysteem MOR (meldingen openbare ruimte) geplaatst. Dit is al de huidige 

werkwijze. 

  
Met vriendelijke groet,  
  

 
 
 
  
Dolf Warris  
Wethouder Klimaatadaptatie en Milieu 

 


